
 
 

Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Toften Middelfart 

Dato, tid og sted: Mandag 26. februar kl. 18.30 hos Jennifer 

Tilstede:  Ditte, Jennifer, Jesper, Knud og Stephanie   

Referent:  Stephanie    

1. Valg af ordstyrer, Ditte  

2. Godkendelse og underskrivning af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

3. Nyt fra formanden: 

a. Henvendelse fra beboer ang. Støjgener fra Assensvej og jernbanen 

Bestyrelsen har tidligere italesat beboernes oplevelse af støjgener overfor kommunen uden 

held. Beboerne opfordres til selv at kontakte kommunen 

b. Henvendelse fra beboer ang. Græsarmering i fællesareal, bestyrelsen giver ok til dette 

c. Lygtepæle på Langevænget, de pærer der pt. er i lygtepælene på Langevænget kan ikke 

skaffes mere. Vi finder en ny holdbar løsning. 

d. Vand på sti mellem Laksevænget og Rokkevænget, vi finder ud af, hvem der skal tage fat i 

dette og udbedre stien, så man igen kan gå der tør skoet.  

4. Nyt fra kassereren: 

Der mangler pt. 18 grundejere at betale kontingent. De har modtaget rykker nummer 3. 

5. Rekreativ plan: 

a. Legeplads status på vandproblemer, vi er stort set i mål med en løsning i fællesskab med 

kommunen, der bør kunne afhjælpe vores vandproblemer  

b. Afspærring, vi sætter afspærringen op igen for at signalere at legepladsen ikke er klar til 

brug endnu. 

c. Legeplads Indvielse, vi forventer at kunne indvie legepladsen i det sene forår, men vi 

afventer en dato til vi er helt sikre på det er muligt at afholde denne gang.  

d. Beplantning – noget nyt?, vi laver etape 1 så snart det er muligt at gå i jorden for gartneren. 

Herefter afventer vi svar på fondsøgningen.  

6. Generalforsamling 

Der indkaldes hurtigst muligt til generalforsamling d. 19 marts 2024 kl. 19.00 

7. Eventuelt  

Kommunen har nu anlagt ”rumlestriber” nogle steder på cykelstien. Disse er til for at cyklister bliver 

gjort opmærksom på et farligt kryds på cykelstien og det er en god ide at sænke farten 

8. Næste ordinære bestyrelsesmøde: 

Mandag 15. april kl. 18.30. hos Knud 



 
 

Bestyrelsen har besluttet at vi fremover holder møderne skiftevis hos hinanden i stedet for på 

Middelfart Friskole.  


